

**TENDER ADDENDUM**

**Offsite Storage and Disposal**  
**NCC tender file # LW080**  
**April 25, 2018**  
**ADDENDUM NO : 3**

**ADDENDA À LA SOUMISSION**

**Entreposage et destruction hors site de dossiers**  
**Dossier de soumission de la CCN no. LW080**  
**le 25 avril 2018**  
**ADDENDA NO: 3**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents :

**1. REQUEST FOR INFORMATION**

**Q1.** LOL/Indemnity (Page 26, Section 3 &4). The guidelines open-endedly assign all service risk and liability to Company X. *Is NCC open to capping that risk?*

**A1.** No

**Q2.** Insurance (Page 33, Section 26). The guidelines generally indicate that Company X's insurance will be the primary insurance used to protect the materials. *Is NCC asking us to add them as an additional insurer?*

**A2.** Yes

**Q3.** Project Manager (Page 28, Section 12, #3). NCC will assign a project manager who will have broad authority over the service. The PM can change any of the work and increase/decrease the pricing. *Company X will need further detail around this. Pricing will be outlined in the proposal. Company X cannot have a PM increase or decrease pricing after the contract is signed. Can you please confirm?*

**A3.** *Any additional items to the Statement of Work or proposed Unit Pricing will be negotiated.*

**Q4.** Payments (Page 32, Sections 19 & 24). The formulas and metric NCC indicates what you would like to use for payments are difficult to follow. *Can you please clarify how NCC wishes to calculate pricing?*

**A4.** *Refer to Appendix A, #4 Reporting and Billing.*

Lana Wilson  
Senior Contract Officer  
Procurement Services



Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat:

**1. DEMANDE D'INFORMATION**

**Q1.** LOL / Indemnité (page 26, sections 3 et 4). Les lignes directrices attribuent de façon ouverte tous les risques de service et la responsabilité à la société X. NCC est-elle disposée à plafonner ce risque?

**R1.** Non

**Q2.** Assurance (page 33, section 26). Les lignes directrices indiquent généralement que l'assurance de la compagnie X sera la principale assurance utilisée pour protéger les matériaux. La CCN nous demande-t-elle de les ajouter en tant qu'assureur supplémentaire?

**R2.** Oui

**Q3.** Gestionnaire de projet (page 28, section 12, no 3). La CCN désignera un gestionnaire de projet qui aura une vaste autorité sur le service. Le PM peut changer n'importe quel travail et augmenter / diminuer le prix. La société X aura besoin de plus de détails à ce sujet. Les prix seront décrits dans la proposition. La société X ne peut pas augmenter ou diminuer les prix après la signature du contrat. Pouvez-vous confirmez s'il vous plaît?

**R3.** Les articles supplémentaires à l'énoncé des travaux ou les prix unitaires proposés seront négociés.

**Q4.** Paiements (page 32, articles 19 et 24). Les formules et la métrique NCC indiquent ce que vous souhaitez utiliser pour les paiements sont difficiles à suivre. Pouvez-vous préciser comment CNC souhaite calculer les prix?

**R4.** Reportez-vous à l'annexe A, no 4, Rapports et facturation.

Lana Wilson  
Agent principal des contrats  
Services d'approvisionnement